
            PROTOKÓŁ 

 

 

z przeprowadzonych konsultacji społecznych na temat projektu „Programu współpracy Gminy 

Kobylanka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy           

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

 

 Wymagane prawem konsultacje społeczne na temat projektu Programu współpracy Gminy 

Kobylanka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego   na terenie gminy na rok 2023 zostały przeprowadzone w dniu 08 listopada 2022 r.                          

o godz. 16.30 w siedzibie Urzędu Gminy Kobylanka przy ul Szkolnej 12  w celu poznania i opinii 

organizacji pozarządowych  i podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie  

Ogłoszenie o konsultacjach wraz z formularzem do zgłaszania uwag i opinii w ramach 

prowadzonych konsultacji zostały zamieszczone na stronie internetowej Gminy Kobylanka                              

oraz  w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Osobą odpowiedzialną za przeprowadzenie konsultacji  społecznych był koordynator ds. współpracy                 

z organizacjami pozarządowymi, podinsp. Urzędu Gminy Kobylanka Katarzyna Jaskulska. 

W wyznaczonym terminie przeprowadzono spotkanie konsultacyjne, w którym udział wzięli 

przedstawiciele pięciu organizacji pozarządowych (Załącznik - lista obecności). Nie zgłoszono żadnych 

uwag, opinii i wniosków do treści przedstawionego do konsultacji projektu Programu współpracy.  

W trakcie spotkania  Wójt Gminy Kobylanka Julita Pilecka poinformowała zgromadzonych, że w 

związku z trudną sytuacją gospodarczą w kraju, gminę Kobylanka czeka również trudny  rok pod 

względem wydatków bieżących.  W związku z powyższym gmina zmuszona jest zmniejszyć kwoty 

dotacji proponowanych w projekcie Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 

2023. Kwota 120 000,00 zł planowana na realizację zadań publicznych w ramach konkursów ofert 

zostanie zmniejszona do 100 000,00 zł, natomiast małe dotacje z 30 000,00 zł na  5 000,00 zł. 

Jednocześnie pani wójt poinformowała przedstawicieli GZS Znicz Niedźwiedź, że planowana 

modernizacja infrastruktury sportowej na terenie sołectwa Niedźwiedź  jest w dalszym ciągu  w planach 

na przyszły rok  i środki finansowe zostaną na ten cel zabezpieczone. Działania naprawcze zostaną 

podjęte w celu poprawy komfortu realizacji zadań publicznych związanych z propagowaniem kultury 

fizycznej i sportu na terenie gminy. 

Przedstawiciele KS Wicher Reptowo nawiązując do proponowanych przez panią wójt kwot dotacji 

wskazali, że koszty prowadzenia całorocznych zajęć sportowych z roku na rok wzrastają. Jest to 

związane z dużym zainteresowaniem wśród mieszkańców  zajęciami sportowym organizowanymi przez 

klub. Obecnie na terenie gminy trenuje 78 dzieci i ta liczba wciąż wzrasta. Jest potrzeba zwiększenia 

kadry trenerskiej, z dwóch trenerów do nawet 3-4. To wszystko generuje kolejne koszty, z którymi 

mierzy się klub. Problem też występuje z dowozem dzieci na rozgrywki ligowe do innych miejscowości. 

Rodzice nie są chętni wozić własnym, prywatnym transportem, a klub posiada ograniczone środki 

finansowe na ten cel. 

Pani wójt wskazała kilka rozwiązań, które mogłyby ułatwić funkcjonowanie klubu i prowadzenie zajęć 

dla dzieci: 

1. Skrócić godziny treningu, aby tym samym zmniejszyć wynagrodzenie trenerów. 

2. Zmniejszyć liczbę treningów z dwóch na jeden tygodniowo. 

3. Pozyskać sponsorów, którzy wsparliby działalność w formie rzeczowej np. koszulki, stroje z 

logo sponsora. 

4. Gmina może zorganizować busem dojazd dzieci na planowane turnieje piłki nożnej. 



Jak przekazała pani wójt, mogą to być rozwiązania czasowe, które w jakiś sposób pomogą przetrwać 

trudny rok 2023, a jednocześnie nie zakłócą potrzebnej działalności. 

 

W trakcie spotkania głos zabrali także przedstawiciele OSP Reptowo wskazując na potrzebę 

zabezpieczenia środków finansowych na serwisowanie sprzętu gaśniczo-pożarniczego będącego na 

stanie gminy. Pani Wójt zapewniła zgromadzonych, że takie kwoty są zapewnione w budżecie na 

przyszły rok. 

Spotkanie zakończono o godz. 17.30 

 

 

Protokół sporządziła: Katarzyna Jaskulska, dnia 08.11.2022 r. 

 

Załącznik: Lista obecności 


